



Date: 24/10/2021
Ref: ZS/BM/004/2021

التاريخ: 2021/10/24
المرجع: ZS/BM/004/2021

Mr. Hamad Abdulla Al Ali
Acting Senior Head of Listed Companies
Affairs
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE

السيد/ حمد عبدالله العلي
المحترم
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإتابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Results of Zee Store PJSC ("The Company") Board of Director's Meeting.

الموضوع : نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة مخازن زي ش.م.خ ("الشركة")

Dear Sir,

تحية طيبة و بعد،

Kindly be informed that ZS Board of Directors meeting was held today Sunday 24/10/2021 at IHC Office in Abu Dhabi at 3pm and the Board discussed and resolved the following:

يرجى التكرم بالعلم بأن مجلس إدارة الشركة قد اجتمع اليوم الأحد الموافق 2021/10/24 في مقر الشركة العالمية القابضة بأبوظبي في تمام الساعة 3 ظهراً، حيث ناقش أعضاء المجلس جدول الأعمال وقرروا بالإجماع:

1. Approval of the financial statements for the period ended 30 September 2021.
2. General business matters were discussed relevant to the company's activities that do not have any material impact on the share price.

1. الموافقة على البيانات المالية للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2021.
2. مناقشة أمور اعتيادية متعلقة بأعمال الشركة والتي ليس لها أي تأثير جوهري على سعر السهم.

Thanks and Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

Falal Ameen – C.E.O
فالال امين – الرئيس التنفيذي

Copy to:
H.E. Dr. Maryam Butti Al Suwaidi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority (SCA)
Abu Dhabi, UAE



نسخة الى:
سعادة د. / مريم بطي السويدي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي ، الامارات العربية المتحدة

T +9712 6733161
F +9712 6731337
P.O Box 53314 - Abu Dhabi, UAE
www.zeestores.ae